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Föredragningslista  
	
Göteborgs	Skidförbunds	årsmöte	måndagen	den	5	oktober	2020	klockan	18.30		
Konferensrum:	Böskolans	matsal		
 

1. Årsmötet	öppnas.		

2. Upprop	och	godkännande	av	fullmakter	samt	godkännande	av	röstlängd.		

3. Fastställande	av	föredragningslista.		

4. Fråga	om	årsmötet	utlysts	på	behörigt	sätt.		

5. Val	av	ordförande	för	årsmötet.	

6. Val	av	sekreterare	för	årsmötet.	

7. Val	av	två	(2)	justeringsmän,	tillika	rösträknare,	att	jämte	mötesordföranden	justera	årsmötesprotokollet.	

8. Förbundets	verksamhetsberättelse	för	det	gångna	verksamhetsåret.	

9. Förbundets	förvaltningsberättelse	för	det	gångna	verksamhetsåret.	

10. Revisorernas	berättelse	för	samma	tid.	

11. Fråga	om	ansvarsfrihet	för	styrelsen.	

12. Behandling	av	budgetförslag	och	verksamhetsplan	för	2020/2021	

13. Val	av	SDF-ordförande,	tillika	styrelsens	ordförande,	för	kommande	verksamhetsår.	

	Avgående:	Lars	Eriksson	

14. Val	av:	

Tre	(3)	ledamöter	för	en	tid	av	två	(2)	år.	

	Avgående:	Håkan	Pettersson,	Lars	Ander,	Mats	Pehrsson	

15. Val	av	två	(2)	revisorer	för	en	tid	av	ett	(1)	år	samt	suppleant	för	en	tid	av	ett	(1)	år.	

	Avgående:		Anders	Axelson	och	Roland	Olsson.	

16. Val	av	valberedning	2020/2021	bestående	av	tre	(3)	personer.		

Avgående:	Kjell	Carlgren	(sammankallande),	Gunnar	Sedén.		

17. Behandling	av	frågor,	som	senast	30	dagar	före	årsmötet	inkommit	till	styrelsen	från	röstberättigad	förening	eller	röstberättigad	

medlem	i	sådan	förening	eller	som	framställts	av	styrelsen.		

18. Övriga	frågor	

19. Årsmötet	avslutas.	

	
 
  



    

Röstlängd  
Röstlängd	för	Göteborgs	Skidförbund	
2019/2020		
Följande	föreningar	har	fullgjort	sina	stadgeenliga	skyldigheter	
mot	Svenska	Skidförbundet:	
	
Aktivitus	Sports	Club	
Alebacken	SK	-	Skidor	
Astra	Zeneca	IF	
Bifrost	Skol	IF	
FK	Herkules	
Göteborg/Majorna	OK	
Göteborgs	Polismäns	IF	
Göteborgs	Skidklubb	
Göteborgs	Slalomklubb	 2	röster	
Hermansby	IF	
Hindås	Skidklubb	 2	röster	
IFK	Göteborg	
IK	Stern	 2	röster	
IK	Uven	
Johannebergs	Scoutkårs	IF	
Kungälvs	OK	
Kungälvs	Roddklubb	–	Skidor		
Lerums	SOK	
Mölndal	Outdoor	IF	
Mölndals	Roddklubb	-	Skidor	
OK	Alehof	 2	röster	
OK	Landehof	 2	röster	
Sjövalla	FK	
Skidklubben	Glädjen	
Sävedalens	AIK	
Team	Kungälv	IS	
Tolereds	Allmänna	IK	
Umara	SC	
Volvo	IF	-	Skidor	
SK	Väst	Alpin	 2	röster	
 
Antal	föreningar:	 30	
Antal	röstberättigade:	 30	
Antal	röster	 36	
	
Tilläggsröster:	
	
En	(1)	tilläggsröst	vardera	har	SK	Väst	Alpin,	Göteborgs	SLK,	OK	
Alehof,	OK	Landehof,	IK	Stern	och	Hindås	SK	vid	
årsmötet	2020.  
 
 

Anslutna	föreningar	och	avgifter		
	
Antalet	till	Svenska	Skidförbundet/Göteborgs	Skidförbund	
anslutna	föreningar	den	30	juni	2020	var	30	varav	30	är	
röstberättigade.	
 
Tävlingsavgift	 
Tävlingsavgift	utgår	med	20	kr	per	tävlande	(startande)	på	alla	
tävlingar	för	juniorer	och	äldre.	Den	ersätter	tidigare	licensavgift.	
Vasaloppet	återbetalar	4	%	av	startavgiften	till	föreningarna. 
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Styrelsens verksamhetsberättelse 2019/2020 
 
Styrelsens	sammansättning		
	
Lars	Eriksson		 ordförande	
Mats	Pehrsson		 vice	ordförande	
Håkan	Pettersson	 sekreterare	
Christer	Hermansson		 kassör	
Erik	Billgren	 	
Lars	Ander	
Sören	Skålberg	 	
Hedersledamot:		
Bertil	Modin		
 
Arbetsutskott	
Lars	Eriksson,	Håkan	Pettersson	och	Christer	Hermansson		
	
Specialkommittéer	
	
Alpina	kommittén		
Erik	Billgren		 ordförande	
Tomas	Pettersson	
Mirsad	Radoncic	
Samuel	Haugstvedt	
Richard	Syren	
		
 
Backe  
Sölve	Zetterlund		 	
Lennart	Theander	
Kauko	Tikka  
 
Längdkommittén		
Lars	Ander		 ordförande	
Sören	Skålberg	
Christer	Hermansson	 	
Odd	Wallum	
Lisa	Ekenberg	 	
	
	
Övriga	uppdrag	i	Göteborgs	Skidförbund		
	
Revisorer	  
Anders	Axelson		
samt	auktoriserade	revisorn	Per	Olsson  
Revisorssuppleant	  
Roland	Olsson		
Valberedning	3	personer	
Kjell	Carlgren	(sammankallande),	Gunnar	Sedén		
	
	
	
	
	
	

Årsmötet	2019	 
 
GSF:s	årsmöte	hölls	den	7oktober	2019	i	Skidklubbens	lokaler	i	
Skatås.		
	
Ordföranden	Lars	Eriksson	hälsade	ombud,	representerande	sju	
(7)		röstberättigade	föreningar	med	tillsammans	11	röster	och	
övriga	föreningsmedlemmar	välkomna.		
	
I	samband	med	årsmötet	utdelades	stipendier	och	utmärkelser.		
	
Att	leda	årsmötet	valdes	GSF:s	ordförande	Lars	Eriksson	och	till	
sekreterare	för	mötet	Håkan	Pettersson.		
	
Till	ordförande	omvaldes	Lars	Eriksson,	SK	Väst	Alpin.	
		
I	enlighet	med	revisorernas	förslag	beviljades	styrelsen	
ansvarsfrihet	för	verksamhetsåret	2018/2019.		
 
Styrelsemöten	2019/2020	
 
Styrelsen	har	hållit	sex	(6)	protokollförda	styrelsemöten	samt	
årsmöte.  
 
Representation	2019/2020		
	
Göteborgs	Skidförbund	har	varit	representerade	vid	följande	
tillfällen:		
 
• SSF:s	extra	förbundsmöte	på	Bosön	oktober	2019	

Lars	Eriksson		
	

• SSF:s	skidting		på	Bosön	oktober	2019	
Lars	Eriksson,	Lars	Ander,	Erik	Billgren	
	

• RF-SISU	distriktsmöte/årsstämma	
Mats	Pehrsson	
	

• Götalands	programkommitté	längd	
Lars	Ander	
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Utmärkelser	2019/2020		
	
Grenbäst		
Alpint	damer	 	Stina	Granholm	Väst	Alpin	
Alpint	herrar	 		Alexander	Sehlberg,	Väst	Alpin	
Längd	herrar	 Alfred	Buskqvist,	IK	Stern	
Längd	damer																										 Lisa	Jonsson,	Sävedalens	AIK
	 	
Silverskidan	till	årets	ledare	
Ida	Svensson,	IK	Stern	
	
Olympiafacklan	GSF:s	hederspris	2020	
Tilldelas	distriktets	bästa	dam	i	TjejVasan	respektive	bäste	herre	
och	dam	i	Vasaloppet.	
	
Vasaloppet	2020	
Alfred	Buskqvist	IK	Stern		
Lotta	Saetre	Hindås	SK	
	
Tjejvasan	2020		
Maria	Thorell	IK	Stern		
 
 
 
Övrigt	
 
Kansliet		
GSF:s	kansli	finns	i	Skidklubbens	stuga	i	Skatås.	Kansliet	är	
obemannat.	Löpande	ärenden	sköts	digitalt	av	Christer	
Hermansson			
Lokalen	i	Skatås	används	för	styrelsens	och	kommittéernas	
möten.	
 
 

Styrelsens	slutord 

Med	Svenska	Skidförbundets	vision	och	verksamhetsinriktning	
”Bäst	i	världen	–	alla	på	snö”	som	ledord	har	vi	i	Göteborgs	
Skidförbund	under	ännu	ett	år	arbetat	vidare	på	vägen	mot	detta	
mål.	Vi	fortsätter	att	arbeta	för	att	rekrytera,	inspirera	och	stödja	
skidåkare	i	göteborgsområdet	exempelvis	genom	att	

- uppmuntra	att	fler	tävlar	på	skidor	
- stötta	ledare	och	tränare	
- arbeta	för	fler	och	bättre	anläggningar	
- ge	åkare	som	satsar	hårt	bättre	förutsättningar	

Säsongen	2019-2020	blev	en	väldigt	annorlunda	säsong	då	den	
avbröts	brutalt	av	Covid-19.	Innan	dess	hann	vi	dock	få	en	positiv	
start	med	stort	intresse	för	skidåkning	och	fina	prestationer	av	
många	göteborgare.		

Styrelsen	har	haft	sina	möten	i	Göteborgs	Skidklubbs	lokaler	i	
Skatås,	och	vi	är	tacksamma	för	den	möjligheten.	Två	möten	hölls	
digitalt	pga	Covid-19.	Det	är	med	glädje	jag	kan	konstatera	att	vi	
inom	Göteborgs	Skidförbund	har	ett	välutvecklat	samarbete	
mellan	längd	och	alpint.	Grenkommittéerna	i	längd	och	alpint	är	
navet	i	verksamheten,	stort	tack	för	ert	engagemang	och	
målmedvetna	arbete.	Vi	är	också	glada	över	att	ha	en	god	och	
ordnad	ekonomi.	Ett	särskilt	tack	till	Christer	Hermansson	som	
hållit	i	ekonomi	och	administration.	

Efter	12	år	som	ordförande	i	Göteborgs	Skidförbund	finns	det	
mycket	att	vara	stolt	över	och	glädjas	åt.	Med	gott	samarbete	
mellan	längd	och	alpint,	tillsammans	med	viljan	att	se	
möjligheter	och	glädje	i	sporten	kommer	Göteborgs	Skidförbund	
att	fortsätta	växa	och	utvecklas	tillsammans	med	alla	aktiva.	

Vår	fantastiska	sport,	skidåkning,	kommer	att	behövas	än	mer	
framöver.	Min	förhoppning	är	att	vi	alla	får	hålla	oss	friska	och	
att	vi	kan	se	fram	emot	en	ny	vinter	med	mycket	snö	och	många	
härliga	tränings-	och	tävlingstillfällen.		

Avslutningsvis	vill	jag	tacka	för	förtroendet	under	min	tid	som	
ordförande	och	styrelsemedlem	och	önska	lycka	till	med	det	
fortsatta,	viktiga,	arbetet	i	Göteborgs	Skidförbund.	

Göteborgs	Skidförbund	2020		
Lars	Eriksson,	ordförande	
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Alpina kommitténs verksamhetsberättelse 2019-2020

LVC-aktiviteter,	upp	till	14	år	

Göteborgs	distrikt	(Väst	Alpin	och	Göteborgs	Slalomklubb)	
genomförde	tre	LVC-läger	trots	bristen	på	snö.	Vi	inledde	
LVC-säsongen	med	ett	träningsläger	i	Valfjället	17-19	januari	där	
vi	även	genomförde	en	SL-tävling.	Helgen	vecka	5	var	det	dags	
för	regionens	fartläger	i	Trysil	dit	nästan	30	åkare	från	Göteborg	
var	anmälda.	Träningen	hölls	av	Trysil	Rennskole	och	
genomfördes	på	ett	bra	sätt	även	om	det	fanns	saker	att	utveckla	
till	kommande	år.	På	söndag	var	det	två	SG-tävlingar	med	många	
fina	resultat	från	göteborgsåkarna.		

Efter	fartlägret	blev	det	tyvärr	ett	uppehåll	i	LVC-aktiviteterna	
pga	brist	på	snö	och	dessutom	var	det	sportlov.	Nästa	LVC-läger	
blev	då	ett	träningsläger	helgen	vecka	9	som	vi	flyttade	till	
Valfjället	eftersom	Högheden	tyvärr	inte	öppnade	sin	backe	
denna	säsong.	Till	detta	läger	var	det	inte	så	många	åkare	
anmälda	av	olika	orsaker.	De	som	var	på	plats	fick	dock	mycket	
bra	träning	inför	finalen.	Tyvärr	kunde	vi	inte	dela	ut	några	priser	
för	LVC-serien	detta	år	eftersom	det	bara	blev	en	SL-tävling	och	
två	SG-tävlingar.	Resterande	tävlingar	blev	inställda.	

Första	helgen	i	mars	var	det	dags	för	LVC-final	i	Stöten.	Den	var	
planerad	att	hållas	i	Norrköping	men	flyttades	tidigt	till	Stöten	
pga	snöbrist.	Det	var	ca	40	åkare	med	från	Göteborg	och	i	år	
hade	vi	tält	och	grill	igen	vilket	var	väldigt	uppskattat	och	
skapade	en	bra	sammanhållning.	Norrköping	stod	som	vanligt	för	
ett	bra	arrangemang	även	om	vädret	inte	riktigt	var	det	bästa	på	
söndagen.	På	lördagskvällen	var	det	gemensam	kamratmiddag	
med	prisutdelning	och	melloquiz	på	värdshuset	för	hela	region	5.	
De	allra	flesta	var	positiva	till	att	LVC-finalen	hölls	i	Stöten	och	
det	var	en	del	diskussioner	om	det	är	något	vi	borde	göra	fler	
gånger	framöver.	

/Samuel	Haugstvedt	

USM-aktiviteter,	15-16	år	

Rekordartad!	Så	kan	man	sammanfatta	Göteborgsdistriktets	
USM-kull	säsongen	2019/20.	Trots	en	säsong	helt	utan	snö	på	
hemmaplan	deltog	28	åkare	från	Göteborgsdistriktet	vid	minst	
ett	tillfälle	i	USM-kvaltävlingar,	regionala	och	nationella	läger.	

Ytterligare	ett	antal	åkare	från	distriktet	har	deltagit	i	träning	och	
läger	på	klubbnivå	och	i	privat	regi.		

Regionverksamheten	inleddes	redan	i	maj	månad	2019	med	att	
Göteborgs	distrikt	stod	värd	för	barmarksläger	1	i	Alpin	Region	
Götalands	regionverksamhet.	Lägret	anordnades	på	Tjörn	och	
samlade	26	deltagare	från	hela	regionen	varav	18	göteborgare.	
Lägret	bjöd	på	fystester,	träning,	bad,	grillning	och	umgänge.	
Tyvärr	fick	den	planerade	tiohuggarrodden	ställas	in	på	grund	av	
blåst.	Lägret	var	trots	detta	mycket	uppskattat	av	alla	som	
deltog.		

Regionverksamheten	fortsatte	i	månadsskiftet	maj/juni	med	ett	
snöläger	i	Juvass	där	12	göteborgare	deltog.	Juvass	bjöd	inte	
oväntat	på	växlande	väderförhållanden	och	lägret	innehöll	bra	
träning	på	snö	och	barmark	samt	gott	umgänge.	Efter	sommaren	
genomförde	regionen	barmarksläger	2	i	Jönköping	där	ca	15	
göteborgare	deltog.	Även	två	snöläger	gick	av	stapeln	i	regionens	
regi	under	hösten.	Ett	på	Juvass	i	september	och	ett	i	Funäsdalen	
i	december.	Dessa	läger	hade	klart	färre	deltagande	från	
göteborgshåll,	främst	på	grund	av	att	de	sträckte	sig	över	hela	
veckor	och	därför	tog	många	skoldagar	i	anspråk.	I	januari	
ordnade	regiontränarna	träningsläger	i	samband	med	
USM-kvaltävlingarna	i	GS	i	Trysil	där	23	göteborgsåkare	deltog	
samt	ett	fartläger	i	Funäsdalen	med	16	deltagare	från	Göteborg.	

På	hemmaplan	kompletterades	klubbarnas	barmarksträning	
under	hösten	med	en	serie	tillfällen	då	båda	klubbarnas	
U16-åkare	fick	möjlighet	att	prova	på	och	lära	sig	grunderna	i	
tyngdlyftning	hos	Mossebergs	Atletklubb,	något	som	var	mycket	
uppskattat	av	de	som	var	med.	Snösäsongen	i	distriktet	inleddes	
som	brukligt	med	klubbläger	i	Österrike,	Norge	och	Svenska	
fjällen	under	hösten	och	fortsatte	med	tävlingar	och	läger	i	
januari,	februari	och	början	av	mars.	På	grund	av	snöbrist	kunde	
ingen	snöträning	genomföras	på	hemmaplan	i	Alebacken.	Ett	
mindre	positivt	rekord!	

Snöbristen	gjorde	att	USM-kvalserien	fick	avslutas	redan	innan	
sportlovet	eftersom	Götalandsmästerskapen	som	skulle	gått	i	
Högheden	fick	ställas	in.		I	den	något	rumphuggna	tabellen	blev	
Ida	Backman	bästa	göteborgsdam	med	en	andra	plats	och	på	
herrsidan	blev		Eskil	Haugstvedt	och	Elliot	de	Susini	bästa	
göteborgare	på	delad	femteplats.	
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Det	inställda	Götalandsmästerskapet	öppnade	för	ett	par	extra	
träningsläger	inför	USM-finalen	i	regi	av	GSLK	och	Väst	Alpin	i	
samarbete	med	diverse	andra	klubbar	i	regionen,	och	det	var	ett	
taggat	gäng	göteborgare	inför	finalen.	Tyvärr	kom	ju	
Coronapandemin	emellan	och	den	efterlängtade	USM-finalen	i	
Åre	ställdes	in	med	kort	varsel.	Stor	besvikelse.		

En	sista	rekordnotering	i	denna	berättelse	är	att	Göteborgs	
distrikt	lyckades	med	konststycket	att	få	tre	av	två	sökande	åkare	
antagna	till	skidgymnasieutbildning.	Förutom	Ida	Backman	som	
antogs	till	RIG	i	Malung	och	Alva	Billgren	som	antogs	till	Tärnaby	
Skidhem	så	är	det	Ellie	Dagbro	som	listats	som	göteborgare	på	
antagningslistan	till	skidgymnasiet	i	Arvidsjaur,	trots	att	hon	efter	
förra	säsongen	flyttade	till	Gällivare	och	har	åkt	för	Gällivare	SK	
denna	säsong.	

För	Alpina	Kommittén	
Erik	Billgren	och	Rickard	Syrén	

	

	
FIS-åkare,	17	år	och	äldre	

Distriktet	har	under	säsongen	2019/20	haft	fyra	FIS-åkare	som	
frekvent	har	tävlat.	Tre	av	dem	går	på	skidgymnasium	i	Sverige.	
Det	är	Stina	Granholm	(Väst	Alpin),	Emil	Pettersson	(Göteborgs	
Slalomklubb)	och	Isak	Lundbäck	(Väst	Alpin).	En	åkare,	Alexander	
Sehlberg	(Väst	Alpin),	har	tagit	klivet	över	till	USA	och	kört	FIS	
och	i	College-ligan	

Säsongen	började	som	vanligt	med	den	viktiga	
barmarksträningen	både	utomhus	och	på	gym.	När	väl	skolorna	
började,	bedrevs	träningen	i	skolornas	regi.	Snöträningen	
började	med	läger	redan	i	september	och	fortsatte	sedan	med	
lägerperioder	ända	fram	tills	tävlingssäsongen	påbörjades	i	slutet	
av	november.		

För	de	tre	åkare	som	tävlade	på	FIS-touren	i	Norden,	kunde	
många	tävlingar	genomföras	och	några	av	åkarna	körde	alla	fyra	
discipliner.	Fart-SM	samt	junior-SM	kunde	genomföras	innan	
Covid-19	stoppade	fortsatt	tävlande	i	början	av	mars.		

Alla	tre	åkare	har	tagit	kliv	i	sin	fortsatta	karriär	både	
skidåkningsmässigt	och	på	FIS	rankingen.		

För	Alexanders	del	varvades	FIS-tävlingar	med	collegetävlingar	
både	regionalt	och	nationellt.	Säsongen	fick	även	i	USA	ett	
hastigt	avslut	på	grund	av	Covid-19.	Alexander	hann	med	att	med	
sin	skola	bli	National	Champions	och	individuellt	bli	2:a	vid	
sammandraget	SL+GS	i	början	av	mars.	Han	vann	även	en	FIS	GS	
tidigt	i	januari,	innan	collegetävlingarna	drog	igång.	

Stina	har	gått	ur	Skidgymnasiet	i	Järpen	och	kommer	att	ha	Trysil	
som	bas,	där	hon	ingår	i	en	träningsgrupp.	Emil	och	Isak	
fortsätter	vid	sina	gymnasier.	Alexander	fortsätter	i	USA.	

/Håkan	Pettersson	
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Backsektionens verksamhetsberättelse 2019-2020 

 
Backsektionens	styrelse:	Sölve	Zetterlund,	Lennart	Theander	och	
Kauko	Tikka		

Arbeten	utförda	i	Hoppanläggningen:	Nybygge	av	3	st	nya	
startramper	i	backe	k22,	utbyte	av	plattor	till	spåret	i	samma	
backe.	Storstädning	av	området,	avlägsnat	byggspill,	rensat	i	
stugan	och	skidkontainer,	hämtad	med	kontainer	Renova.	
Nybygge	av	trappa	vid	domartornet	och	nytt	skyddsräcke	i	k	30.	

	

Hoppträning	har	utförts	i	GSKs	hoppanläggning	samt	i	Oslo	
Holmenkollen	Midstua	k135	och	k90	samt	i	Vikersund	k45,	k60	
och	k105.		

Tävling	Veteran	VM	gick	i	Predazzo	i	Italien.	Tre	hoppare	från	
klubben	deltog	och	placerade	sig	bra.	Katarina	Tikka	tog	silver	i	
k60	och	k30	och	Kauko	Tikka	tog	silver	i	k30.	Bra	jobbat.		

Träning:	
Träning	i	Delsjön	varje	söndag	kl.	11	till	14	för	barn	och	
ungdomar.	Vi	har	varierande	antal	deltagare	mellan	5	till	10	varje	
gång	vilket	varit	problem	med	att	få	ihop	utrustning	till	alla	
samtidigt,	men	är	nu	åtgärdat.		

	

Barnen	har	också	genomfört	tävlingar.	Tre	hoppare	deltog	i	
Fagersta	Flying	Tigers	Olle	Dybern	med	en	2:a	plats	i	k5	och	
Gustav	Zetterlund	blev	4.a	och	Leo	Landvik	5:a	i	k12.	Samtliga	
nämnda	deltog	givetvis	i	Svenska	Ungdoms	Cupen	i	en	deltävling	
som	gick	i	Göteborg	Delsjön.	Måste	nämnas	att	Göteborgs	
ungdomshoppare	inte	har	deltagit	i	NOK	sedan	60	talet	endast	
veteranhopparna	kan	skryta	med	det.	Olle	Dybern	från	klubben	
tog	en	2:a	plats	i	denna	gamla	fina	nordiska	gren.	Skall	tilläggas	
att	nu	tränar	alla	barn	i	backsektionen	längd	tillsammans	med	
längdsektionen.	Känns	mycket	bra.	I	backe	special	k5	blev	Gustav	
Zetterlund	1:a	och	Leo	Landvik	2:a	i	SUC.		

Det	gick	inte	att	bedriva	någon	prova	på	verksamhet	under	
sportlovsveckan	2020	pga	blötväder,	men	vi	kommer	att	
rekrytera	på	annat	vis	framöver.		

Avslutningsvis	känns	det	mycket	bra	att	få	rapportera	
ungdomsverksamhet	och	deltagande	i	tävlingar	och	att	det	har	
genererat	till	medföljande	föräldrar	som	deltar	i	
backhoppningens	arbete	och	all	verksamhet.	Vi	ser	framemot	en	
ny	säsong	och	fler	nya	ungdomar.		

/Sölve	Zetterlund	
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Längdkommitténs verksamhetsberättelse 2019-2020 

Träningsverksamhet   
Ansvariga	ledare:	Ida	Andersson,	Anna	Werner	samt	aktiva	
ledare	i	regionens	klubbar.	

Även	under	året	2019/2020	har	träningen	för	ungdomar	från	
13-20	års	ålder	skett	med	gemensamma	klubb	överskridande	
träningar	varje	vecka	med	undantag	för	skollov.	Ansvariga	
klubbar	har	till	största	delen	varit	Sävedalens	AIK,	OK	Landehof	
och	IK	Stern.	Berörda	klubbarna	har	alternerat	för	ansvaret	och	
Göteborgs	skidförbund	har	via	ansvarig	ledare	kallat	till	dessa	
träningar.		

Träningarna	har	varierat	mellan	rullskidor	och	löpning	under	
barmarkssäsong	och	därefter	under	höst	och	vinter	haft	målet	
att	vara	på	snö	i	så	stor	utsträckning	som	möjligt	med	hjälp	av	
distriktets	tillgängliga	skidanläggningar.	Huvudsakligen	Skidome	
arena	under	denna	säsong.	Ett	av	huvudmålen	med	dessa	
gemensamma	träningar	är	att	främja	gemenskap	och	glädje	samt	
att	fokusera	på	teknikutveckling,	variation	och	kvalitet	i	
träningarna.	Att	dela	dessa	träningar	mellan	klubbarna	ger	också	
möjlighet	att	sprida	kompetens	och	träningsidéer	i	distriktet.		

Under	sommarhalvåret	gjordes	ett	första	försök	att	se	hur	man	
kan	genomföra	en	kvällscup	på	rullskidor	i	syfte	att	locka	fler	av	
våra	ungdomar	och	juniorer	att	delta	i	tävlingsverksamhet	även	
på	sommarhalvåret.	Sommar	träningarna	bestod	av	lekfulla	
tävlingsinslag.		

Från	Göteborg	har	vi	under	året	haft	en	åkare	på	Skiduniversitet	i	
Östersund	och	sju	åkare	på	skidgymnasium.	 	

Under	hösten	genomfördes	ett	helgläger	med	inslag	av	
barmarksträning	samt	träning	på	snö.   
  

Tävlingsverksamhet	
Rullskidor 
Höjdpunkterna	för	distriktet	under	tävlingssäsongen	i	rullskidor	
kan	sammanfattas	med		landslagsuttagning	för	Alfred	Buskqvist	
vid	världscuptävlingarna	i		Peking		och	VM	i	rullskidor	i	Madona	.	
Alfred	genomförde	fina	tävlingar	som	resulterade	i	en	16:e	plats	
på	sprinten	som	bästa	resultat	i	Peking.	På	VM	i	Madona	blev	
Alfred	8:e	på	20	km	klassiskt,	14:e	på	sprinten	i	fristil	och	14:e	på	
20	km	fristil. 

Till	det	blev	det	flera	SM	medaljer	till	distriktet,	och	en	totalseger	
i	STS	rollcup	för	Alfred	Buskqvist	i	H21.	

En	aktiv	säsong	för	rullskidor	startade	under	våren	med	
deltagande	ungdomar,	juniorer	och	seniorer	från	distriktet	både	i	
STS	rollcup	samt	Västsvenska	rullskidcupen.	

STS	rollcup	avgjordes	genom	nio	deltävlingar	och	avslutades	i	
Skövde	den	14-15	september.	Deltävlingar	i	Malmö	den	1-2/7	
och	i	Skövde	den	14-15	hade	SM	status.	Totalt	i	cupen		

	

representerades	distriktet	av	sju	åkare	i	H21,	1	åkare	i	D17-20	
samt	3	åkare	i	H17-20	som	presterade	fina	resultat	på	många	av	
deltävlingarna.	I	H21	vann	Alfred	Buskqvist,	IK	Stern	totalcupen	
och	i	H17-20	blev	Harald	Ekenberg,	IK	Stern	trea	totalt	i	cupen	
och	dessa	två	stod	för	distriktets	främsta	placeringar	i	cupen.		

SM-tävlingarna	i	rullskidor	i	Malmö	avgjordes	i	fristil	med	en	
mass	start	och	ett	sprintlopp.	Distriktets	bästa	notering	i	Malmö	
blev	en	7:e	plats	i	mass	starten	och	en	9.e	plats	i	sprinten	för	
Alfred	Buskqvist,	IK	Stern.		

I	Skövde	den	14-15	september	genomfördes	också	SM-tävlingar	
med	flera	deltagande	klasser	från	juniornivå	upp	till	HD	80	och	
där	korades	svenska	mästare	både	på	lördag	och	söndag.	13	
medaljer	på	lördagen	och	15	medaljer	på	söndagen	till	distriktets	
åkare.	dessutom	hade	distriktet	tre	pallplatser	i 
ungdomstävlingarna	under	helgen	(ej	SM-status).  

Västsvenska	rullskidcupen	bestod	av	8	deltävlingar	med	
deltagande	i	ungdomsklasser	och	uppåt.	GM	i	rullskidor	
genomfördes	vid	Göteborgs	rullskidfestival	den	28	december	och	
DM	i	rullskidor	vid	Rollsborundan . 

 

Foto:	Lars	Ander	
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Skidtävlingar 
Vintersäsongen	blev	en	avbruten	tävlingssäsong	med	anledning	
av	Covid	19.	Dessutom	hade	vi	i	distriktet	svårigheter	att	
genomföra	lokala	tävlingar	med	anledning	av	snöbrist. 

En	deltävling	i	Kvällscupen	genomfördes	i	november	i	Skidome.	
65	deltagande	ungdomar	startade	sin	tävlingssäsong.	Några	
tävlingar	kunde	också	genomföras	i	Västergötland	på	den	
konstsnö	som	fanns	att	tillgå	i	Tranemo	och	Ulricehamn.	Ett	stort	
antal	deltagande	ungdomar	på	dessa	tävlingar	visar	hur	stort	
intresset	är	för	skidåkning	i	distriktet	och	regionen.	

Kvällscupen	planerades	innehålla	sex	deltävlingar	med	start	i	
Skidome	i	december	2019	och	avslutning	i	Skidome	i	mitten	av	
mars	2020.	Arrangerande	klubbar	skulle	vara	IK	Stern,	Hindås	SK,	
OK	Alehof,	GSK,	OK	Landehof	och	Sävedalens	AIK.	IK	Stern	
arrangerade	sin	etapp	inne	i	Skidome	i	december	med	65	
startande.	På	grund	av	den	milda	och	snöfattiga	vintern	blev	
Hindås,	Alehofs	och	GSKs	tävlingar	inställda.	OK	Landehofs	
tävling	flyttades	till	den	25	mars	i	Skidome	och	SAIK	skulle	
arrangera	sin	etapp	i	Skidome	den	18	mars.	MEN	så	kom	
problemet	med	CORONA-viruset	och	Svenska	Skidförbundet	
ställde	in	alla	nationella	tävlingar	och	rekommenderar	klubbarna	
att	även	ställa	in	alla	lokala	arrangemang.	I	årets	Kvällscup	
genomfördes	därför	tyvärr	enbart	en	deltävling.	

Volkswagens	ungdomscup	avgjordes	den	8-10	mars	i	Bollnäs.	
Ledare	var	Ida	Andersson,	Olof	Hjalmarsson	och	Eva	-	Britt	Mårts.	
Med	på	cupen	var	också	vallare	från	deltagande	klubbar.	
Göteborg	hade	14	deltagare	på	cupen	och	blev	8	av	totalt	20	
distrikt.	Många	fina	insatser	av	våra	åkare	och	totalt	8	topp	20	
placeringar.		Mest	framskjutna	placeringar	hade	Ester	Strand	
som	vann	distansen	D13	och	blev	2:a		sprinten.	Det	blev	också	
riktigt	fina	placeringar	i	stafett.			

Folksam	Cup	arrangerades	i	år	av	Järpens	skidklubb	och	Duveds	
IF	i	Järpen	den	6-8	mars.		Ledare	var	Fredrik	Körle	och	Olof	
Hjalmarsson.	Med	på	cupen	var	också	vallare	från	deltagande	
klubbar.	Göteborg	blev	11:a		av	totalt	20	distrikt.	Vi	hade	12	
deltagare	och	totalt	6	placeringar	bland	de	tjugo		främsta	i	de	
olika	loppen.	Maja	Axelsson	åkte	in	som	topp	3	i	samtliga	
individuella	lopp	och	vann	jaktstarten.		

Vid	USM	i	Matfors	deltog	Ok	Landehof	och	Göteborgs	Skidklubb	
med	5	åkare.	Maja	Axelsson,	Ok	Landehof	vann	SM	i	både	distans	
och	sprint	

JSM	den	11-15		mars	skulle	gå	av	stapeln	i	Åsarna.	En	tävling	
hann	genomföras	innan	evenemanget	ställdes	in	pga	Covid	19	
och	därmed	var	tävlingssäsongen	slut.	Den	distans	som	
genomfördes	var	mass-starten	i	fristil.	Från	distriktet	deltog	
åkare	från	Göteborgs	skidklubb,	IK	Stern,	OK	Landehof	och	
Sävedalens	AIK.		 	 	

Vasaloppsveckan	gick	att	genomföra	trots	ett	tveksamt	snöläge	
inför	vasaloppsveckan.	Alfred	Buskqvist	gjorde	sitt	bästa	
Vasalopp	placeringsmässigt	och	blev	34:a	på	tiden	4.43.47.	Lotta	
Saetre,	Hindås	Skidklubb	bästa	dam	från	distriktet	på	tiden	
7.09.30.			

På	Ungdomsvasan	deltog	flera	av	klubbarna	i	Göteborg	med	fina	
placeringar.	Tio	åkare	bland	de	20	bästa	och	två	pallplaceringar,	
Valter	Gerle,	OK	Landehof	3:a	i	H11-12,	Hanna	Lidström	3:a	i	
D11-12.	i	flera	klasser.		 	 	 	

Scandic	Cup	och	Volkswagen	Cup	kunde	inte	genomföra	de	sista	
deltävlingarna	pga	Covid	19.	Tävlingar	genomfördes	i	Idre,	
Östersund,	Lycksele	och	Falun.	Distriktet	hade	8	åkare	med	på	
Scandic	Cup	och	7	åkare	på	Volkswagen	cup.	

Axel	Werner,	IK	Stern,	blev	uttagen	och	fick	chansen	att	åka	i	
landslagsdräkt	vid	Nordiska	juniorlandskampen	i	Falun.	

Även	Skandinaviska	Cupen	avbröts	i	förtid	pga	Covid	19	

”Alla	på	snö”	
Göteborgs	Längdkommitté	var	med	att	arrangera	”alla	på	snö”	
tillsammans	med	Svenska	Skidförbundet.	Totalt	deltog	över	1000	
elever	från	årskurs	fyra	under	fyra	dagar	i	november	i	Skidome.	
	
Göteborgs	längdkommitté	ingår	i	SSF	strategiarbete	2026.	Från	
distriktet	deltager:	
Anders	Buskqvist,	IK	Stern	
Lisa	Ekenberg,	IK	Stern	
Kajsa	Wallum-Karlsson,	Sävedalens	AIK		
Lars	Ander	Göteborgs	Skidförbund/Längdkommittén	
Johanna	Malmqvist,	OK	Landehof	
	

 

Foto:	Lars	Ander	

 

 

 

   

 

 

	



    

 

Balansrapport 
 	

GÖTEBORGS	SKIDFÖRBUND	

  	 	Perioden	2019-07-01	-	2020-06-30						
	 			 IB	 Förändring	 UB	

	 	 	 	Maskiner	och	inventarier	
	 	 	1211		Tidtagn.utrustning	 		2,00	Kr	 		0,00	Kr	 		2,00	Kr	

Summa	Maskiner	och	inventarier	 		2,00	Kr	 		0,00	Kr	 		2,00	Kr	

	 	 	 	Lager	och	pågående	arbeten	
	 	 	1401		Utmärkelser	 	13	095,00	Kr	 		0,00	Kr	 	13	095,00	Kr	

1402		Skidmärken	 		1,00	Kr	 		0,00	Kr	 		1,00	Kr	
Summa	Lager	och	påg.arbeten	 	13	096,00	Kr	 		0,00	Kr	 	13	096,00	Kr	

	 	 	 	Kortfristiga	placeringar	
	 	 	1800		Kortfristiga	placeringar	 	304	125,72	Kr	 0	Kr	 	304	125,72	Kr	

Summa	Kortfristiga	placeringar	 	304	125,72	Kr	 0	Kr	 	304	125,72	Kr	

	 	 	 	Kassa	och	bank	
	 	 	1920		Plusgiro	 	171	605,50	Kr	 	97	667,70	Kr	 	269	273,20	Kr	

1930		Sparkonto	Nordea	 	219	631,29	Kr	 		0,00	Kr	 	219	631,29	Kr	
Summa	kassa	och	bank	 	391	236,79	Kr	 	97	667,70	Kr	 	488	904,	49	Kr	

	 	 	 	SUMMA	TILLGÅNGAR	 		708	460,51	Kr	 	97	667,70	Kr	 	806	129,21	Kr	

	 	 	 	Eget	kapital	
	 	 	2060		Eget	kapital	 -	605	478,41	Kr	 		0,00	Kr	 -	605	478,41	Kr	

2069		Årets	resultat	 -	88	223,10	Kr	 -	97	667,70	Kr	 -	185	890,80	Kr	
Summa	Eget	kapital	 -	693	700,51	Kr	 -	97	667,70	Kr	 -	791	369,21	Kr	

	 	 	 	Långfristiga	skulder	
	 	 	2390		Övr	långfristiga	skulder	 410,00	Kr	 		0,00	Kr	 		410,00	Kr	

Summa	Långfristiga	skulder	 		410,00	Kr	 		0,00	Kr	 		410,00	Kr	

	 	 	 	Leverantörsskulder	&	övriga	
	 	 	2460		Leverantörsskuld	föreningar	 -	15	170,00	Kr	 0,00	Kr	 -	15	170,00	Kr	

Summa	Leverantörsskulder	 		-	15	170,00	Kr	 0,00	Kr	 -	15	170,00	Kr	

	 	 	 	
	 	 	 	SUMMA	SKULDER	OCH	EGET	KAPITAL	 -	708	461,51	Kr	 -	97	667,70	Kr	 -	806	129,21	Kr	

	 	 	 	Beräknat	resultat	
	 	

97	667,70	Kr	
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Resultatrapport 
	 	

GÖTEBORGS	SKIDFÖRBUND	

 	 	 	Perioden	2019-07-01	-	2020-06-30						
	 	 			 Budget	2019/20	 Resultat	2019/20	 Avvikelse	

	 	 	 	Intäkter	
	 	 	3610		Årsavgifter	SSF	 42000	 33	862,00	Kr	 -8138	

3615		SSF	20krona	 193000	 	197	252,00	Kr	 4252	
3710		SDF-bidrag	VSIF	 90000	 	90	723,00	Kr	 723	
3720		SSF	grundbidrag	 20000	 	20	000,00	Kr	 0	
Summa	intäkter	 	345	000,00	Kr	 	341	837,00	Kr	 	-3	163,00	Kr	

	 	 	 	Kostnader	
	 	 	4022		Priser,	medaljer	 -5000	 -	5	000,00	Kr	 0	

4026		DM-plaketter	 -5000	 -	4	094,00	Kr	 906	
4028		Tidtagn.utrustn.	 0	 0	Kr	 0	
4358		Medlemsavgifter	 -600	 0	Kr	 600	
4810	Styrelsens	satsningar	 -30000	 		-	20	000,00	Kr	 10000	
4811		Alp	LVC	 -25000	 -	25	000,00	Kr	 0	
4812		USM	 -25000	 -	25	000,00	Kr	 0	
4813		FIS-åkarna	 -25000	 -	25	000,00	Kr	 0	
4814		Göteborgslaget	 -20000	 0	Kr	 20000	
4815		Regionsavgift	alpint	 -10000	 0	Kr	 10000	
4820		Längdkommittén	 -105000	 -	105	499,00	Kr	 -499	
4830		Utbildn.	extern	 -20000	 -	85,00	Kr	 19915	
5010		Lokalhyra	 -5000	 0	Kr	 5000	
6070	Repr/Uppvaktning	 -1400	 		0	Kr	 1400	
6090	Övr	föreningskostnader	 -1000	 		0	Kr	 1000	
6110		Kontorsmateriel	 -1000	 -		279,00	Kr	 0	
6150		Trycksaker	 0	 0		Kr	 0	
6460	Sammanträdeskostnader	 -500	 		0	Kr	 500	
6461		Skidting,	årsmöte	 -15000	 -	5	418,00	Kr	 9582	
6462		Skidting,	årsm.	övriga	 -10000	 -	14	085,00	Kr	 -4085	
6490		Övr	förvaltningskostnader	 -5000	 -	7	155,00	Kr	 -2155	
6540		IT-tjänster	 -3000	 -	125,00	Kr	 2875	
7330		Bilersättningar	 -3000	 0	Kr	 3000	
7390		SM-bidrag	 -25000	 -	6	300,00	Kr	 21700	
7610		Utbildning	 0	 0	Kr	 0	
8490		Övr	finansiella	kostnader	 -2000	 1	129,30	Kr	 870,70	
Summa	kostnader	 -	345	000,00	Kr	 -	244	169,30	Kr	

	
	 	

		
	Beräknat	resultat	 0	 	97667,70	Kr	 		

	
Resultat	Per	den	30	juni	2019	

	
	97667,70	Kr	
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Revisionsberättelse för 
Göteborgs Skidförbund 2019/2020 

 
 

Vi har granskat årsredovisningen och räkenskaperna samt styrelsens förvaltning i Göteborgs Skidförbund för 
räkenskapsåret 2019.07.01 – 2020.06.30. Det är styrelsen som har ansvaret för räkenskapshandlingarna och 
förvaltningen. Vårt ansvar är att uttala oss om årsredovisningen och förvaltningen på grundval av vår revision. 
 
Revisionen har utförts i enlighet med god revisionssed i Sverige. Det innebär att vi planerat och genomfört 
revisionen för att i rimlig grad försäkra oss om att årsredovisningen inte innehåller väsentliga fel. En revision 
innefattar att granska ett urval av underlagen för belopp och annan information i räkenskapshandlingarna. I en 
revision ingår också att pröva redovisningsprinciperna och styrelsens tillämpning av dem samt att bedöma den 
samlade informationen i årsredovisningen. Vi har granskat väsentliga beslut, åtgärder och förhållanden i 
förbundet för att kunna bedöma om någon styrelseledamot har handlat i strid med förbundets stadgar. Vi anser 
att vår revision ger oss rimlig grund för våra uttalanden nedan. 
 
Årsredovisningen har upprättats i enlighet med god redovisningssed i Sverige. 
 
Beträffande den ekonomiska ställningen hänvisas till upprättad resultat- och balansräkning.  
 
Vi tillstyrker att årsmötet fastställer resultaträkningen och balansräkningen för förbundet och beviljar styrelsens 
ledamöter ansvarsfrihet för räkenskapsåret. 
 
 
Göteborg i september 2020. 
. 
 
 
 

 
 
……………………………….    ………………………………. 
Anders Axelson      Roland Olsson 
 
Av Göteborgs Skidförbund utsedda revisorer 
 
 
 
 
………………………………. 
Per Olsson, auktoriserad revisor 

 

 

 

 

 

 

 

	



 15 

Bugdet 2020-2021 
	 	

GÖTEBORGS	
SKIDFÖRBUND	

		 Budget	2019/20	 Resultat	2019/20	 Budget		2020/21	
Intäkter	

	 	 	3610		Årsavgifter	SSF	 42000	 33	862,00	Kr	 30000	
3615		SSF	20-krona	 193000	 	197	252,00	Kr	 30000	
3710		SDF-bidrag	VSIF	 90000	 	90	723,00	Kr	 90000	
3720		SSF	grundbidrag	 20000	 	20	000,00	Kr	 20000	
Summa	intäkter	 	345	000,00	Kr	 	341	837,00	Kr	 	170	000,00	Kr	

	 	 	 	Kostnader	
	 	 	4022		Priser,	medaljer	 -5000	 -	5	000,00	Kr	 -5000	

4026		DM-plaketter	 -5000	 -	4	094,00	Kr	 -5000	
4028		Tidtagn.utrustn.	 0	 0	Kr	 0	
4358		Medlemsavgifter	 -600	 0	Kr	 -600	
4810	Styrelsens	satsningar	 -30000	 		-	20	000,00	Kr	 -	10000		
4811		Alp	LVC	 -25000	 -	25	000,00	Kr	 -	25000		
4812		USM	 -25000	 -	25	000,00	Kr	 -	25000		
4813		FIS-åkarna	 -25000	 -	25	000,00	Kr	 -	25000		
4814		Göteborgslaget	 -20000	 0	Kr	 -	20000		
4815		Regionsavgift	alpint	 -10000	 0	Kr	 -24000	
4820		Längdkommittén	 -105000	 -	105	499,00	Kr	 -119000	
4830		Utbildn.	extern	 -20000	 -	85,00	Kr	 -5000	
5010		Lokalhyra	 -5000	 0	Kr	 -2500	
6070	Repr/Uppvaktning	 -1400	 		0	Kr	 -1000	
6090	Övr	föreningskostnader	 -1000	 		0	Kr	 -1000	
6110		Kontorsmateriel	 -1000	 -		279,00	Kr	 -500	
6460	Sammanträdeskostnader	 -500	 		0	Kr	 -500	
6461		Skidting,	årsmöte	 -15000	 -	5	418,00	Kr	 -5000	
6462		Skidting,	årsm.	övriga	 -10000	 -	14	085,00	Kr	 -5000	
6490		Övr	förvaltningskostnader	 -5000	 -	7	155,00	Kr	 -7000	
6540		IT-tjänster	 -3000	 -	125,00	Kr	 -125	
7330		Bilersättningar	 -3000	 0	Kr	 -3000	
7390		SM-bidrag	 -25000	 -	6	300,00	Kr	 -25000	
8490		Övr	finansiella	kostnader	 -2000	 1	129,30	Kr	 -1500	
Summa	kostnader	 -	345	000,00	Kr	 -	244	169,30	Kr	 -315725	
	 	 97	667,70	Kr	 	
	
Beräknat	resultat		 0	 		 -145725	
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Vasaloppet		
Klassisk	bild	från	vägövergången,	Berga	by,	Sälen.	


